



FSK ORIENTERING

Referat af bestyrelsesmøde 14. marts 2017.

Til stede: Jan Frank Nielsen
Katrine Holst
Ana Chirita
Jytte Sørensen
Jytte Eltang (referent)

Afbud fra Tom P. Neesgaard og Leif Pedersen

1. Eventuelle tilføjelser til sædvanlig dagsorden.

Toms fremsendte liste over debatforslag. Se nedenfor under punkt 2 og 7.

2. Konstitution og opgavefordeling.

Jytte Sørensen tilbød på årsmødet at hjælpe med praktiske opgaver, men indvilgede på dette møde i at stå som bestyrelsesmedlem.

Mailbestyrer. Ana tilbød at tjekke indkomne mails og vil tage kontakt med Ellen om kodeord m.m.

Opdatering af medlemsdatabase i O-service og CFR-registeret. Vi sagde ja til Toms tilbud om at stå herfor med Katrine som back-up.

Aktivitetsskalenderen. Jytte Sørensen vil gerne holde kalenderen opdateret.

Arkivet. Jytte Eltang overtager arkivet fra Ellen.

Eventor. Vi var enige om at lade Tom være klubadministrator på Eventor (med Jan som back-up). Vi får Tom, Hanne eller Kim til at beskrive løbstilmeldingsmåden på hjemmesiden.

Referent. Jytte Eltang fortsætter med at referere fra bestyrelsesmøderne.

3. Meddelelser o.a.

DOFs repræsentantskabsmøde 4. marts. Tom, Jytte Sørensen og Jytte Eltang deltog. Det var et inspirerende møde. Hæftet med DOFs Reglement 2017 blev uddelt. Der er bl.a. nye regler om kort for klasserne D60- og H60-, hvor deltagerne skal tilbydes kort i 1:7.500 i stedet for 1:10.000. Der skal ikke betales løbsafgifter til DOF for løb til max 30 kr. (tidligere 25 kr.), fx karruseløb – gældende fra 1. juli 2017.

4. Afholdte arrangementer.

Årsmødet 7. februar. Referat og beretning ligger nu på hjemmesiden. Vi drøftede, om klubbens regnskab også skal lægges på. Katrine undersøger kotumen.

5. Kommende arrangementer.

1. Divisionsmatch 30. april. Vi beder Tom og Karl Aage om fortsat at stå for indpiskning og holdsætning. Bestyrelsen ønsker, at resultatet bliver så godt som muligt.

2. Skovcup 7. juni. Der løbes i Ravneholm. Ana orienterede om de løse ender, bl.a. banelægning. Ana aftaler møde med Claus inden sin afrejse til WMOC. Jan tilbød at hente materiel fra Skovcup ugen før.
3. Forårets klubløb. Datoen fastsat til 13. maj. Ole Gold (banelægger) og Finn Larsen har givet tilsagn som arrangører til Kurt. Jytte Sørensen melder sig som hjælper. Jytte Eltang spørger Nils Lind om hjælp til teknikken og opfordrer arrangørerne til selv at søge flere hjælpere efter behov.
4. Forårsløbet. Nordea arrangerer løbet 17. juni i Krogenberg.
5. Arrangementet af divisionsmatchen 17. september. Vi formoder, at Leif har styr på det og følger op herpå.
6. Efterårets klubløb. Datoen er ifølge Kurt 30. september. Tilsagn fra arrangører mangler.
7. Klubmesterskabet 15. oktober. Jan bekræfter overfor Mogens Hansen, at vi gerne hægter os på OK Skærmens kredsløb + møde i Hareskovhallen.

6. Økonomi.

Katrine orienterede om, at opkrævninger fra enkeltmedlemmer og firmaer var foretaget. Kun 1 uafklaret problem. Klubben har mistet nogle medlemmer og fået 1 nyt medlem.

7. Eventuelt.

1. Vi var enige om at rose Karl Aage for hans store arbejde med kurset på hjemmesiden, og vi glæder os til, at alt ligger tilgængeligt, så vi kan genlæse.
2. Finn Blom fra Lyngby Ok byder os velkommen til deres tirsdagstræning. Jytte og Jytte aftalte at deltage 28. marts og der høre om, hvor meget vi kan reklamere for træningen, og om hvad det evt. koster.
3. Toms liste blev gennemgået. Udover ovennævnte punkter, siger vi tak til, at Tom Forvalter og udlåner FSKs lånebrikker
Står for rekruttering og fastholdelse af nye medlemmer.
Funktionslisten rettes og fremsendes via Tom til Karl Aage.
4. Vi spørger Ellen, om hun fortsat vil være kagekoordinator.

8. Næste møde.

Næste møde blev aftalt til 29. maj hos Jytte Sørensen.

16. marts 2017.